
Referat af bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 20.03.2024 

Deltagere: Peter Ditlevsen, Tommy Lauth, 
Vivi Berthelsen, Henrik Hansen 
Tid:  18.30 
Sted: Klubhuset (lokale er booket) 
 

Mødeleder: Peter Ditlevsen  
Referent: Tina Sandager 
Fraværende med afbud:  Michael Helsinghoff, Henning Olsen, 
Mette Nybro og Jan Ellemose 
Særlige indbudte:  

  Emne Hvad skal vi 
udrette? Formål 

Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?                                                                  

1 Dagsorden 
 
 

Godkendelse af 
dagsorden 

  Godkendt 
 

2 Økonomi 
 

 Tommy Lauth 
orienterer 
 

 Bogført frem til 1/3-24. Bla. Kontingenter 
mangler at blive bogført. Ellers følger 
budget. Medlemstilskud og trænerledere 
tilskud er søgt.  
Ca. 100 restancer, rykkere er sendt ud. Om 
en uge bliver der rykket igen, herefter 
sendes til årgangen om de blokeres hvis 
ikke der betales. 
Snak om udeblivelse ved kamp, da dette 
koster klubben, vores holdet skal gøres 
opmærksom på dette. 
Der er ca. udmeldt 70 spillere, men vi 
forventer der kommer nye når sæsonen 
starter. 
PD foreslår at vi sætter 100.000,- mere af 
til ny kunstbane. 
Veo kamera er der betalt dobbelt okt.23, er 
dette gået i orden ?  
 

3  Kiosk 
 
 

 Vivi orienterer  Der er lavet aftale med Laila Buhl, som får 
ansvaret for kiosken med hjælp fra VB. 
Overdragelse er klaret. 
Der skal så vidt muligt indkøbes hos Rema 
1000 for at støtte dem. 
Der skal liges afstemmes med Rema 1000 
om beklædning af side på salgsvogn. 
VB bestiller/tjekker med nogle ”fødder” + 
beach flag (logo + åben) som skal stå ved 
salgsvognen. Men tjekker lige om Rema vil 
betale for det. 
 

4 Årshjul 
 
 
 

   *Ansøgning om efterårstider og baner er 
der ansøgt om af Henrik, afventer 
godkendelse 

*Trænertider+baner for foråret er i gang, 
men ikke på plads, det er meget 
tidskrævende 
* træner kontrakter for foråret er på plads 
*Søgning af mesterrække til efter sommer, 
er der styr på – men PD rykker lige for at 
være sikker 
*besætning af kioskvagter  -Laila har 
oprettet en ny messenger gruppe, som er 
de personer som bidrager til kioskvagterne. 



 

5 HG NIF kvinder 
 
 

   VB er nu repræsentant fra HG Fodbold i HG 
NIF kvinder bestyrelse. 
Bestyrelsesmøde i morgen torsdag, hvor 
VB +PD deltager. 
Pigerne har spillet sig videre i pokalen. 
Økonmi : bla. Ansøgning til Næstved 
Kommue + der er sendt ud til sponsorere, 
som de afventer betaling fra. 
Licens ansøgning er sendt.  
 

6 Nyt fra formanden 
 

Orientering fra 
div. møder 
 
 

Peter 
Ditlevsen 
orienterer 
 

 PD havde møde med kommunen i går, hvor 
de andre klubber også deltog. PD har lavet 
en forespørgsel på mål, som han afventer 
svar på. 
*U19-1 drenge er halveret, da en del 
drenge er stoppet, så de spiller med de 
øvrige U19-2 drenge 
*Michael K stoppet på dame senior, 
Mandrup har overtaget. 
*Afventer svar fra DBU om der bliver lavet 
en U19 pige årgang 
*PD har haft møde igen om kunstgræsset, 
forventer det kan holde ca. 4 år mere. 
Trekanten skal have påfyldt nyt fyld. 
 

7 Definere 
bestyrelsens 
opgaver 
 
 

 
 

  Gennemgås på næste møde 

8 Evt. 
 
 

   *HG Fodbold betaler for at bruge Sideline, 
som bruges kun af få hold. Måske skal det 
fortælles til andre hold via Christian - HAH. 
 
*Der skal trækkes børneattest på alle i 
klubben én gang årligt. 
 
*U16 drenge nedlægges allerede nu, så de  
for foråret bliver U17 med U16 turnering, 
hvis muligt 
 
*Reklame for kioskvognen bør stå på vores 
hjemmeside, Vivi kigger på dette 
*Hvis kampe bliver aflyst, skal dette også 
meddeles til kiosk Laila/Vivi 
 
*Når vi ved hvordan målene skal stå, så 
skal HIC sørge for at alle mål bliver mærket 
op -evt. ved hjælp af nogle trænere.  
 
*Der er også spurgt til, om vi kan købe 
nogle popup mål. Hvor skal de evt. 
opbevares ? Evt. i skabe under klubhus. 
PD bestiller 10 sæt.  
 



*Der er flere fonde vi kan sørge penge hos, 
men det skal primært være til materialer. 
*VB spørger Royal Unibrew om vi kan få 
noget materiale sponseret 
*Fodbold skole, TL har svært ved at 
tiltrække trænere. Pt. Tilmeldt 140 børn. 
 
 

9  
 
 

    

10  
 
 

    

11  
 
 

    

12  
 
 

   Næste møde 10/4-24 
Ingen agenda næste gang, men vi 
gennemgår alle betyrelsen opgaver 

      

     Herefter er næste møder : 
22/5 + 13/6 
 

 


